
 
 

	  	  LIETUVOS	  AUTOMOBILIŲ	  SPORTO	  FEDERACIJA	  
RALIO	  KOMITETO	  POSĖDŽIO	  PROTOKOLAS	  NR.	  2018-‐03	  

2018	  m.	  kovo	  01	  d.	  
	  

	  
Ralio	  komiteto	  (RK)	  posėdis	  LASF	  patalpose,	  Savanorių	  pr.	  56,	  Kaunas.	  Pradėtas	  2018-‐03-‐01	  d.	  18	  val.,	  
baigtas	  2018-‐03-‐01	  d.	  	  19:40	  val.	  
	  
Dalyvavo:	   LASF	   ralio	   komiteto	   pirmininkas	   Donatas	  Liesis	  (DL),	   komiteto	   nariai:	  Vitalijus	  Plastininas	  
(VP);	  Linas	  Vaškys	  (LV),	  Remigijus	  Bilevičius	  (RB),	  Žilvinas	  Juršys	  (ŽJ).	  
Nedalyvavo:,	  Gražvydas	  Smetonis	  (GS),	  Saulius	  Stanaitis	  (SS).	  	  
Taip	  pat	  dalyvavo:	  LASF	  generalinė	  sekretorė	  Renata	  Burbulienė	  (GEN_RB),	  padangų	  tiekėjo	  „Pirelli“	  
atstovas	  Girts	  Lagzdinš	  (GL).	  
Posėdžio	  pirmininkas:	  Donatas	  Liesis	  
	  
Darbotvarkės	  klausimai:	  

1.   2018	  m.	  LARČ	  Reglamento	  priedo	  svarstymas	  ir	  tvirtinimas.	  
2.   2018	  m.	  I	  LARČ	  etapo	  stebėtojo	  ataskaitos	  tvirtinimas.	  

Klausimų	  nagrinėjimas:	  

1.   2018	  m.	  LARČ	  Reglamento	  priedo	  svarstymas	  ir	  tvirtinimas.	  
Svarstyta:	  DL	  pristatė	  2018	  m.	  LARČ	  reglamento	  13	  priedo	  projektą.	  Buvo	  svarstyta	   leidžiamų	  LARČ	  
naudoti	  padangų	  išmatavimai.	  Paklaustas	  ar	  „Pirelli“	  gamina	  R14	  padangas,	  GL	  atsakė,	  kad	  taip,	  tačiau	  
jų	   protektoriaus	   raštas	   nėra	   pritaikytas	   lietuviško	   žvyro	   lenktynėms	   ir	   jis	   negali	   rekomenduoti	   šių	  
padangų	   naudojimo	   LARČ.	   Buvo	   nuspręsta	   leisti	   naudoti	   195/70	   R15,	   175/70	   R15	   ir	   185/70	   R13	  
matmenų	  padangas.	  	  

Svarstytas	  leistinas	  naudojamų	  padangų	  mišinys	  –	  nuspręsta	  leisti	  naudoti	  vieno	  vidutinio	  mišinio	  (K6)	  
padangas.	  	  

Svarstyta	   padangų	   protektoriaus	   pjaustymo	   galimybė.	   Nuspręsta	   neleisti	   apdoroti	   padangų	  
protektoriaus	  nei	  chemiškai,	  nei	  mechaniškai.	  	  

Svarstyta	   naudotų	   padangų	   panaudojimo	   galimybė.	   GL	   pranešė,	   kad	   jo	   kompanija	   leis	   naudoti	  
naudotas	  padangas,	   jei	   jos	  buvo	  įsigytos	  iš	   jo	   įmonės.	  Nuspręsta	   leisti	  naudoti	  dėvėtas	  padangas,	   jei	  
šios	   atitinka	  pardavėjo,	   išmatavimų,	   gumos	  mišinio	   reikalavimus	   ir	   pirktos	   iš	   jo	   įmonės.	  GL	  paprašė	  
priede	   apriboti	   padangų	   kiekio	   pardavimą	   sportininkams	   iki	   maksimalaus	   varžybose	   naudojamų	  
padangų	   kiekio	   dėl	   gamintojo	   reikalavimų.	   Paklaustas	   ar	   tiekėjas	   galės	   pardavinėti	   padangas	   už	  
specialią	  kainą	  ne	  tik	  LARČ	  dalyviams,	  bet	  ir	  kitų	  ralių,	  kurių	  metu	  vyksta	  LARČ	  varžybos,	  dalyviams,	  GL	  
patvirtino,	   kad	   tokius	   pardavimus	   atliks.	   Taip	   pat	   buvo	   sutarta	   dėl	   papildomų	   4	   vnt.	   padangų	   už	  



specialią	  kainą	  pardavimo	  LARČ	  dalyviams	  testams	  1	  kartą	  per	  sezoną.	  	  
Svarstytas	  padangų	  deklaravimas	  prieš	  varžybas,	  GL	  pasidalino	  padangų	  deklaravimo	  praktika	  Europos	  
čempionato	   metu.	   Buvo	   nuspręsta	   privalomai	   deklaruoti	   padangas	   prieš	   varžybas,	   tačiau	   leisti	  
deklaruoti	   didesnį	   padangų	   skaičių,	   kad	   dalyviai	   galėtų,	   nesant	   būtinybei,	   deklaruoti	   ir	   naudoti	  
dėvėtas	   padangas.	   Buvo	   nuspręsta	   padangų	   deklaravimo	   pabaigos	   laiką	   sutapatinti	   su	   1-‐u	   SKK	  
posėdžiu,	   kad	   dalyviai	   turėtų	   daugiau	   laiko	   sprendimams	   priimti.	   GL	   taip	   pat	   paminėjo,	   kad	  
žinodamas,	   kad	   sportininkas	   perka	   iš	   anksto	   padangas	   varžyboms	   gali	   jas	   iš	   anksto	   įtraukti	   į	  
deklaruojamų	  padangų	  sąrašus,	  bei	  žadėjo	  prisidėt	  paruošiant	  padangų	  deklaravimo	  formą.	  	  
GL	  paklausė	  ar	  galima	  į	  reglamentą	  įtraukti	  privalomus	  gamintojo	  lipdukus.	  Buvo	  atsakyta,	  kad	  lipdukų	  
nebuvo	   numatyta	   tiekėjo	   pasiūlyme,	   todėl	   jų	   privalomais	   padaryti	   šiais	   metais	   jau	   negalima.	   Buvo	  
sutarta,	  kad	  tiekėjas	  pateiks	  LARČ	  organizatoriui	  iš	  anksto	  lipdukų	  kiekį,	  o	  organizatorius	  išdalins	  juos	  
administracinio	  tikrinimo	  metu,	  tačiau	  ši	  reklama	  liks	  neprivaloma.	  	  

Pasiteiravus,	  kokio	  ploto	  serviso	  zonoje	  reikia	  padangų	  tiekėjui	  sklandžiai	  atlikti	  prekybos	  ir	  padangų	  
aptarnavimo	   procedūras,	   GL	   nurodė,	   kad	   jam	   užtektų	   10x10	   metrų	   ploto	   serviso	   zonoje.	   Buvo	  
nuspręsta	  šį	  reikalavimą	  įtraukti	  į	  priedą.	  
Svarstytas	   tiekėjo	   pasiūlyme	   paminėtas	   4	   padangų	   prizo	   paskirstymas.	   Buvo	   nutarta	   skirti	   po	   2	  
padangas	  LARČ	  AWD	  ir	  LARČ	  2WD	  nugalėtojams	  kiekviename	  etape.	  
Svarstytas	   3500	   EUR	  prizinio	   fondo	  paskirstymas.	   Kadangi	   I-‐ame	   LARČ	   etape	   nedalyvavo	   nei	   vienas	  
Junior	   įskaitos	   reikalavimus	   atitinkantis	   dalyvis,	   buvo	   nutarta,	   kad	   nesusirinkus	   3	   Junior	   įskaitą	  
atitinkantiems	  dalyviams	  II-‐ame	  LARČ	  etape,	  prizinis	  fondas	  atiteks	  LARČ	  dalyviams,	  kurie	  pagal	  kitus	  
reikalavimus,	   išskyrus	   variklio	   darbinį	   tūrį,	   atitinka	   LARČ	   Junior	   įskaitos	   reikalavimus.	   Rezultatus	  
prizams	  laimėti	  nuspręsta	  skaičiuoti	  nuo	  II-‐o	  LARČ	  etapo	  sumuojant	  visų	  likusių	  etapų	  rezultatus.	  	  
Siūloma:	  patvirtinti	  visus	  2018	  m.	  LARČ	  reglamento	  13	  priedo	  projekto	  pakeitimus	  ir	  papildymą,	  o	  
priedą	  patvirtinti	  elektroniniame	  posėdyje,	  prieš	  tai	  suderinus	  su	  padangų	  tiekėju	  .	  
Balsuota:	  „Už“	  -‐	  5.	  

Nutarta:	  patvirtinti	  visus	  2018	  m.	  LARČ	  reglamento	  13	  priedo	  projekto	  pakeitimus	  ir	  papildymą,	  o	  
priedą	  patvirtinti	  elektroniniame	  posėdyje,	  prieš	  tai	  suderinus	  su	  padangų	  tiekėju.	  	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  2.	  2018	  m.	  I	  LARČ	  etapo	  stebėtojo	  ataskaitos	  tvirtinimas.	  
Svarstyta:	  RB	  pristatė	  po	  I-‐o	  LARČ	  etapo	  organizatoriaus	  pastabų	  ir	  pateiktos	  papildomos	  informacijos	  
pataisytą	  stebėtojo	  ataskaitą.	  Komentarų	  ir	  pasiūlymų	  nebuvo	  
Siūloma:	  patvirtinti	  2018	  m.	  I	  LARČ	  etapo	  stebėtojo	  ataskaitą.	  

Balsuota:	  „Už“	  -‐	  5.	  

Nutarta:	  patvirtinti	  2018	  m.	  I	  LARČ	  etapo	  stebėtojo	  ataskaitą.	  
	  
Posėdis	  baigtas:	  19:40	  val.	  
Posėdžio	  protokolo	  lapų:	  2	  
	  
Posėdžio	  pirmininkas:	  Donatas	  Liesis	  


